
PROTOKÓŁ Nr XLV/18 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 17 października 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Uczniów Zamieszkujących na Terenie Gminy Jedwabno. 

8. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Finansowo-Gospodarczej w kadencji 2014-2018. 

9. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych w kadencji 2014-2018. 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w kadencji 2014-2018. 

11. Podsumowanie pracy VII Kadencji Rady Gminy Jedwabno. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Ad. 3 



 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

Ogółem dochody 23.735.567,19 zł, w tym dochody majątkowe 3.326.289,93 zł, wydatki 

ogółem 25.986.305,69 zł, w tym wydatki majątkowe 5.769.962,63 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.250.738,50 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.720.329,50 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 2.990.738,50 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

 

W Wykazie Przedsięwzięć do WPF dokonano następującej zmiany: 

- zadanie inwestycyjne ,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości 

Warchały’’zaplanowane jako wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (poz. 

1.3.2.10), w związku z podpisaną umową na dofinansowanie ze środków UE przeniesiono 

jako wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z 

udziałem środków o których mowa w art.5 ust.. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych 

(poz. 1.1.2.4), jednocześnie zwiększono planowane do poniesienia łączne nakłady finansowe, 

poprzez zwiększenie zaplanowanych do poniesienia w 2019 roku wydatków w kwocie 

1.466.135,04 zł.  

 



Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLV/296/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na promocję (rozdz. 75075): 

zakup usług pozostałych o kwotę 800,00 zł - powyższe środki przesunięto ze środków na 

dowożenie uczniów do szkół (zgodnie z podpisanymi i zaangażowanymi umowami), 

2). zgodnie z wnioskiem, z uwagi na zwiększoną ilość złożonych wniosków o wydanie 

decyzji o ustaleniu warunków zabudowy, wprowadzono zwiększenie wydatków w rozdz. 

gospodarka gruntami i nieruchomościami (rozdz. 70005) na zakup usług pozostałych o kwotę 

10.000,00 zł - powyższe środki przesunięto ze środków na dowożenie uczniów do szkół 

(zgodnie z podpisanymi i zaangażowanymi umowami), 

3). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na potrzeby obsługi Rady 

Gminy, z uwagi na konieczność zakupu kamery i zestawu do transmisji (rozdz. 75022): zakup 

materiałów i wyposażenia o kwotę 7.300,00 zł - powyższe środki przesunięto ze środków na 

dowożenie uczniów do szkół (zgodnie z podpisanymi i zaangażowanymi umowami), 

4). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na wykup nieruchomości 

(rozdz. 01095) o kwotę 61.000,00 zł - powyższe środki zabezpieczono ze zmniejszenia 

środków na zadanie ,,Zakup średniego samochodu ratowniczo-gasniczego dla OSP 

Jedwabno'' (rozdz. 75412), 

5). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmiany w wydatkach (zwiększenia 

i zmniejszenia w ramach budżetu GOPS) - kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka, 

6). zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora ZS dokonano zmiany w wydatkach (zwiększenia i 

zmniejszenia w ramach budżetu ZS) - kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka, 



7). w związku z podpisaniem umowy na dofinansowanie zadania ,,Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Warchały’’ dokonano zmiany w § zaplanowanych do 

poniesienia wydatków w 2018 roku, poprzez zmniejszenie w rozdz. 01095 w § 6050 o kwotę 

135.000,00 zł jednocześnie zwiększając w rozdz. 01095 w § 6059 o kwotę 135.000,00 zł. 

 

Z uwagi na zmianę osoby, która zajmuje się obsługą informatyczną wyborów samorządowych 

w jednym z obwodów dokonano zmian polegających na zmniejszeniu zaplanowanych 

wydatków w rozdz. 75109 w §: 4110 o kwotę 79,35 zł, 4120 o kwotę 11,37 zł i 4170 o kwotę 

64,00 zł, jednocześnie zwiększono wydatki w § 4210 o kwotę 154,72 zł.  

 

Dokonano także zamiany w ramach Funduszu Sołeckiego Sołectwa Szuć w ramach zadania 

,,Działalność kulturalna mieszkańców sołectwa’’. 

 
Do wypowiedzi Pani Skarbnik zapytań nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLV/297/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów Zamieszkujących na 

Terenie Gminy Jedwabno był szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji oraz na 

posiedzeniu Komisji ds Finansowo-Gospodarczych. Jest to pilotażowa uchwała która ma na 

celu zapewnienia środków w budżecie na stypendia dla dzieci i młodzieży zamieszkałych na 

terenie Gminy Jedwabno. Uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Radna Licka – czy ten zapis w par 3 Program skierowany jest do uczniów szkół 

podstawowych i gimnazjum do dnia 30 czerwca 2019 r. oraz szkół ponadpodstawowych, 

zamieszkałych na terenie Gminy Jedwabno, osiągających wysokie wyniki w nauce, a także 

biorących udział w konkursach i olimpiadach przedmiotowych, artystycznych, w zawodach 



sportowych. Czy to nie jest taki zapis aby że program będzie tylko do końca czerwca 2019r. 

Pani Przewodnicząca Rady – taki zapis jest dla gimnazjum ponieważ tylko do końca czerwca 

2019r. funkcjonują gimnazja.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLV/298/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Kamili Stempel Przewodniczącej 

Komisji ds Finansowo-Gospodarczych celem omówienia sprawozdania z działalności 

Komisji ds. Finansowo-Gospodarczych w kadencji 2014-2018. Przedstawiony materiał 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu członkowi Komisji ds. Społecznych 

Teresie Lickiej celem przedstawienia sprawozdania z działalności Komisji ds. Społecznych w 

kadencji 2014-2018. Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w kadencji 2014-2018. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca podsumowała pracę VII Kadencji Rady Gminy Jedwabno. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt który w ciepłych słowach podziękował Radny i Sołtysom za 

współpracę w kadencji 2014-2018. 

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. Przedstawiony materiał stanowi 



załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 13 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Interpelacji nie zgłoszono.  

 

Ad 14 

Sprawy różne. 

Podziękowała wszystkim Państwu sołtysom za współpracę Pani Agacie Tyc Przedstawicielowi 

W-M Izb Rolniczych.  

 

Pan Wójt – podziękował sołtysom, kierownikom jednostek i pracownikom urzedu za owocną 

pracę.  

 

 droga w Kocie jest opóźnienie są naliczane kary umowne, asfalt powinien być położony 

do 30.09.2018r. 

Pani Przewodnicząca  

Sołtys Dłużka – podziękował za współpracę z Radą i Wójtem,  

Pani Sekretarz – podziękowała szczególnie za …....... 

 

Ad 15 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XLV Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1000 do godz. 1120. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:  

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                       /Elżbieta Brzóska/ 


